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Abstract (en)
The bearing plate has a first pressure element that is arranged on the main portion (203) in which the first pressure element is arranged in portion
parallel to the main portion. The positioning element is arranged on the main body and opening through which the first pressure element protrudes
in portion. The positioning element is formed as a second pressure element. The first pressure element is designed in the shape of a cross.
The positioning element comprises a bevel in a region adjacent to the first pressure element. An independent claim is included for a method for
positioning containers using a bearing plate.

Abstract (de)
Auflageteller zur Positionierung von Behältnissen, mit einem Grundkörper (203), mit wenigstens einem ersten Druckelement (204), das an
dem Grundkörper angeordnet ist, wobei das erste Druckelement wenigstens teilweise parallel zum Grundkörper angeordnet ist, und ferner ein
Positionierungskörper (205) vorgesehen ist, der am Grundkörper angeordnet ist und wenigstens eine Öffnung aufweist, durch die das erste
Druckelement wenigstens teilweise hindurchragt, dadurch gekennzeichnet, dass der Positionierungskörper als zweites Druckelement ausgebildet ist.
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